

scoot

AIRPORT TAX 机场税

\$**120**





DAY 1 新加坡 → 日惹 Singapore → YOGYAKARTA 午餐L | 晚餐D

❖参考航班: 18Feb TR200 SINYIA 0735/0900

抵达日惹后带您探索该地区。日惹是一座拥有众多景点的城市。从日惹开 始您的自然奇观之旅。

- 甘普隆自然工作室(Gamplong Nature Studio)这是一个拥有时代风格建 筑的露天自然工作室,可供电影拍摄和拍照。这里是拍照的理想场所。
- 继续向南前往**恩朗格兰(Nglanggeran)村**,这是一个由古老火山物质碎 片形成的岩性山区,也是古火山普巴恩朗格兰(Gunung Purba Nglanggeran)的所在地,这座古老的火山曾在 6000 万至 7000万年前活跃过。您 还可以攀登恩朗格兰(Nglanggeran)池塘,欣赏日出或日落时的美景。 Upon your arrival at Yogyakara and take you to explore the region. Yogyakarta is indeed a city with numerous attractions to enjoy. Commencing your natural wonders at Yogyakarta.
- Exploring the Gamplong Nature Studio, an open-air nature studio featuring period-style buildings for movie shoots & photo ops. It is an ideal spot for photo taking and selfie.
- Continued the journey south to Nglanggeran village, a mountain area that was lithological formed by old volcanic material fragments, the site of Gunung Purba Nglanggeran, an ancient volcano that used to be active 60-70 million years ago and Embung Nglanggeran (Nglanggeran Pond) which is best to climb to this pond and cherish the view during sunrise or sunset.

INDOLUXE YOGYAKARTA 4* OR SIMILAR





MOUNT MERAPI & MAGELANG REGION

早餐B | 午餐L | 晚餐D

日惹的确是一座拥有众多景点的城市。

- 前往卡利亚德姆村(Kaliadem)。驾驶越野吉普车沿着默拉皮火山险峻的 山坡,在上次火山爆发后被火山灰和熔岩覆盖的地区展开一场越野探险。 在默拉皮地堡稍作停留,欣赏近在眼前的默拉皮山景。附近的摄影景点包 括外星人石、我的遗产博物馆和风景如画的失落世界公园。从卡利亚德姆 驱车一小时即可到达中爪哇的马格朗地区, 古老的**婆罗浮屠寺庙**就坐落于 此, 建于公元9世纪,号称是印度尼西亚最大的佛寺。自1991年起,婆罗 浮屠被列为联合国教科文组织世界遗产,从山顶可以欣赏到周围壮丽的山 景全景。傍晚返回酒店。
- Yogyakarta is indeed a city with numerous attractions to enjoy. This morning, a short journey takes you to Kaliadem village. Riding off-road jeeps up the dangerous slopes of Merapi on an off-road adventure of the devastated area covered by ash and lava in the last eruption. Make stop at Merapi Bunker to enjoy the view of Merapi Mountain right before your very eyes. Nearby photo spots to explore include the Alien Stone, My Heritage Museum and picturesque The Lost World Park. An hour drive from Kaliadem is Magelang Region in Central Java, where the ancient Borobudur temple is. Built in the 9th century, it claimed to be the largest Buddhis temple in Indonesia. Listed as UNESCO World Heritage Site since 1991, the Temple offers a magnificent view of its surrounding mountain landscape panorama from the top. Evening gets back at hotel.

➡ INDOLUXE YOGYAKARTA 4* OR SIMILAR

DAY 3 万隆的铁路之旅 RAIL JOURNEY EXPERIENCE TO BANDUNG

早餐B | 火车上供应午餐 L on-board the Train | 晚餐D

- 爪哇岛是印度尼西亚群岛中最大的岛屿之一。
- 今天,您将乘坐风景优美的行政列车前往万隆,体验火车之旅。全程约6 小时。您可以放松身心,享受车上服务和午餐。
- 抵达万隆后, 您将直接入住接下来两晚的住宿。
- Java Island, one of the largest islands in the Indonesian Archipelago,
- Today, experience rail journey to Bandung by scenic Executive Train. It takes approx. 6hrs journey to Bandung. Sit back, relax and enjoy onboard services and hot meal is included on board.
- On arrival at Bandung, you are directly transferred to your accommodation for the next 2nights.

NOVOTEL BANDUNG 4* OR SIMILAR



8858 6778





DAY 4 万隆 - 白色火山口 - RANCA UPAS -RENGGANIS 桥火山口景观

BANDUNG - WHITE CRATER - RANCA UPAS -RENGGANIS BRIDGE CRATER VIEW

早餐B | 午餐L | 晚餐D

探索距离万隆一小时车程的 Ciwidey 山村,连接南部高地,这里有壮丽 的火山口湖、翠绿的茶园和迷人的湖光山色。参观 Kawah Putih (白色火 山口),这是一个标志性的拍照地点。附近是 Ranca Upas,一个悠闲的 湖畔露营地,可以划独木舟、喂鹿,还有温泉池和水上游乐场。体验喂鹿 的乐趣,用相机拍下这美好的回忆。附近是 Rengganis 吊桥,横跨火山 口 370 米长, 高 75 米。从上面看, Kawah Rengganis 被绿树环绕, 景 色美不胜收。这座桥据称是东南亚最长的吊桥。途中,您将在 Ranca Bali 稍作停留,欣赏掩映于丘陵之中的茶园,景色壮丽。这里是拍照留念的理 想地点。傍晚时分,您将返回万隆市,逛逛工厂直销店,享受橱窗购物的 乐趣。如果您希望在 Rumah Mode 和其他工厂直销店购买纪念品和时尚 单品,这里有充足的时间。

 Discover Ciwidey mountain village, an hour drive from Bandung, liaise on the southern highland which offers magnificent crater lake, the greenery Tea Plantation and mesmerized lake and mountain scenery. Visits Kawah Putih (White Crater), an iconic photo spot. Nearby is Ranca Upas, a laid-back lakefront campground with canoeing, deer feeding, a hot-springs pool & a water playground. Experience the Deer Feeding and capture the camera to bring the memory home. Nearby is the Rengganis Suspension Bridge, which crosses over the crater 370 meters long with a height of 75 meters. Amazed by the beauty of the Kawah Rengganis that surrounded by green trees from above. The bridge is claimed to be the longest suspension bridge in Southeast Asia. On your way up a stop will also be made at Ranca Bali which offers a stunning view of Tea Plantation nicely set in the hilly landscape. It is an ideal spot for photo taking. Early evening back at Bandung City for Factory Outlets hunting and window shopping. Time is available if you wish to stop by for some souvenirs and fashion shopping at Rumah Mode and other factory outlets.

NOVOTEL BANDUNG 4* OR SIMILAR

DAY 5 万隆 - 井里汶 BANDUNG - CIREBON

早餐B | 午餐L | 晚餐D

今早驱车北上前往西爪哇省唯一的苏丹城——芝拉朋。这里融合了自然、 文化、历史和美味的当地美食,处处洋溢着地道的当地风情。途经伦邦希 格兰,您将前往马里巴亚公园,您可以体验热气球、山谷秋千、吊床和趣 味秋千。附近还有**伦邦公园和动物园**。这是一个小型动物园,里面有老虎 、爬行动物和珍禽鸟舍,此外还有一个游乐园和骑马场。近距离观察或与 熊狸、老虎、狮子、大象和鸵鸟等动物互动。午餐后,继续前往西爪哇省 唯一的沿海城市芝拉朋市,从伦邦高地到芝拉朋大约需要2.5小时,中途 在休息区停留休息或享用咖啡。傍晚抵达芝拉朋,安排最后两晚的住宿。 晚餐后将给您自由活动。

• This morning, drive north to Cirebon, the only Sultanete City in West Java. It offers a mix of nature, culture, history, and delicious local food all wrapped in an authentic local vibe. As you pass by Lembang Higgland, a visit will be made to the Maribaya Park. You are entitled to experience the Hot Balloon ride, Valley Swing, Hammock and Fun Swing. Nearby is Lembang Park and Zoo. It is a small zoo with tigers, reptiles & an aviary of exotic birds, plus an amusement park & pony ride. Get close and see directly or interact with the animals, such as binturong, tigers, lions, elephants, and ostriches. After lunch, continue journey to Cirebon City. It takes approx. 2,5hrs journey to Cirebon from Lembang highland with stops made at some rest area for pit stops and coffee breaks. Early evening will arrive Cirebon and settle your accommodation for the last 2nights. Balance the evening is yours.

☞ SWISS-BELHOTEL CIREBON 4* OR SIMILAR

DAY 6 井里汶 - 探索城市的地标 CIREBON - EXPLORE THE CITY'S LANDMARK

早餐B | 午餐L | 晚餐D

游览芝拉朋, 您将重温16世纪的商业生活, 这里有宫殿、蜡染店、清真寺 和熙熙攘攘的市场。此外,芝拉朋的另一大魅力在于其丰富的美食。

•我们将参观 Keraton Kasepuhan 皇宫。这座宫殿建于 1529 年, 至今仍 保留着原有的建筑风格,它一直是芝拉朋王国的住所。宫殿建筑群中最珍 贵的传家宝之一是 Kereta Kencana Singa Barong,它是国王的马车。这 辆马车因其宏伟壮丽而被联合国教科文组织评为世界上最美丽的马车。

●接下来是 Goa Sunyaragi (苏尼亚拉吉洞穴), 芝拉朋的标志。附近可 以前往Kampong Batik Trusmi,体验亲身体验蜡染艺术。在这里,您可 以与当地工匠一起深入蜡染艺术,并了解著名的 Mega Mendung 图案。

●下午驱车西行前往Cupang村,欣赏壮丽的Batu Lawang。这是一个高架 公园,园内有"Batu Lawang"——一种形似大门的独特岩层,为游客营造 出神秘迷人的氛围。

A visit to Cirebon will take you back to 16th-century commercial life, with its palaces, batik shops, mosques, and crowded markets. Besides, another attraction of Cirebon lies in its rich cuisine.

• First, we will visit **Keraton Kasepuhan**. The palace was built in 1529 and they still embracing the original architecture of the building. It has been the residence of the kingdom family of Cirebon until today. Within the palace complex, one of the most precious heirlooms is the Kereta Kencana Singa Barong which was the King's wagon. The magnificent beauty of the wagon invited UNESCO to crown it as the most beautiful wagon in the world.

- Goa Sunyaragi (The cave of Sunyaragi), the icon of Cirebon. Nearby make stop at Kampong Batik Trusmi that offers a hands-on cultural experience. Here, you can dive into the art of batik-making with local artisans and learn about the famous Mega Mendung pattern.
- Cupang village for the magnificent Batu Lawang, an eelevated park offering the "Batu Lawang", the unique rock formation that resembles a gateway, creating a mystical and alluring aura for visitors.

SWISS-BELHOTEL CIREBON 4* OR SIMILAR

DAY 7 井里汶 →新加坡 Cirebon → Singapore

早餐盒 Breakfast Box

清晨3:30起床集合后送往机场搭乘早班航班返回家园。酒店将提供打包早 餐盒。Early in the morning wake up (03:30am) as you will be transferred to the airport for your morning return flight home. Breakfast boxes will be provided and arranged by hotel.

❖参考航班: 24Feb TR293 KJTSIN 0640/0935





配套包含:

✔ 酷航航空 往返机票含 7 公斤手提行李 + 20 公斤托运行李

✔ 行程中的住宿、交通、餐饮

PACKAGE INCLUSION: ✓ Scoot round-trip air ticket + 7kg handcarry + 20kg checked baggage

Accommodation, transportation and meals as per itinerary

配套不包括: ¥ 机场税 S\$120 /人 (预订时支付) ¥ 旅游保险

★ 导游 + 司机小费 S\$35 /人 ★ 领队小费(如有) S\$20 /人

¥ 领队小费(如有) S\$20 /人 ¥ 用餐期间的饮料

PACKAGE EXCLUDE: * Airport Taxes at \$120/pax (Pay upon booking)

★ Personal Travel Insurance ★ Tour Leader Tips (if any) at \$20/pax

★ Guide + Driver Tips at \$35/pax ★ Beverage during Meals

注意:顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改,恕不另行通知 NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

.....





26.06.25